
Zápisnica napísana z dvanásteho zasadnutia OZ 
zo dňa 28.12. 2011 

  
Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Ing. Ján Borovský, ktorý zároveň požiadal o doplenenie bodov.. Prítomní 
boli všetci poslanci, hlavná kontrolórka obce a ostatní podľa prezenčnej listiny. Poslanci schválili navrhovaný 
program a doplnené body. 
  
Program:          
  
1./Otvorenie 
2./Určenie overovateľov zápisnice 
3./ Kontrola plnenia uznesení 
4./ Návrh plánu na kontrolnú činnosť 
5./ Úprava rozpočtu 
6./ Úprava poplatku za nákup KUKA nádoby 
7./ Zhodnotenie roku 2011 
8./ Rôzne 
9./ Diskusia 
10./ Záver 
  
Doplnené body - 
-         Výber dodávateľa stolov do KD 
-         Bilboardy 
-         Žiadosť Jaroslava Štefanka 
-         Odsúhlasenie zmluvy o dielo Obec – Sáblík 
  
2./ Určenie overovateľov zápisnice – p. Štefanko Jaroslav, p. Štefanko Jozef 
  
3./ Kontrola plnenia uznesení – žiadne uznesenie nepodlieha kontrole. 
  
4./ Návrh plánu na kontrolnú činnosť – predniesla hlavná kontrolórka obce 
  
65 Navrhovateľ:     Ferkanin 

  
Hvasta Loča Štefanko 

Jaroslav 
Štefanko 
Jozef 

Štefanko 
Juraj 

Švec 
  

Zodpovedný: Ing. Borovský 
Ján 

za x x x x x x x 

Termín:   proti               
Podpis starostu   zdržal sa               
OZ schvaľuje Návrh plánu na kontrolnú činnosť v roku 2012. 
5./ Úprava rozpočtu – rozpočtové opatrenie č. 1 
  
66 Navrhovateľ:     Ferkanin 

  
Hvasta Loča Štefanko 

Jaroslav 
Štefanko 
Jozef 

Štefanko 
Juraj 

Švec 
  

Zodpovedný: Ing. Borovský 
Ján 

za x x x x x x x 

Termín:   proti               
Podpis starostu   zdržal sa               
OZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 1/2011. 
  
6./ Úprava poplatku za KUKA nádobu - starý poplatok - 7€/1ks, nový poplatok - 11 €/ks. 
     Akciová cena nákupu 22,56 €/1ks. 
  
67 Navrhovateľ:     Ferkanin 

  
Hvasta Loča Štefanko 

Jaroslav 
Štefanko 
Jozef 

Štefanko 
Juraj 

Švec 
  

Zodpovedný: Ing. Borovský 
Ján 

za x x x x x x x 

Termín:   proti               
Podpis starostu   zdržal sa               
OZ schvaľuje nákup KUKA nádob pre obyvateľov obce v cene 11€/ks. 
  
Doplnené body: 
-         výber dodávateľa na výrobu stolov do KD – starosta obce predložil tri ponuky na dodávateľa na výrobu 
stolov do KD. Ponuky boli predložené bez obálky a jednotliví záujemcovia ich doniesli osobne. Ponuky sa 
vzťahujú na konkrétne konštrukčné riešenie stola. Ponuky predložili tieto subjekty: 
-                                - MINEX, Zemplínska Teplica – cena 78 €/ks, firma nie je platcom DPH 
                      - Michal Onderišin, Sečovce – cena 79 €/ks, firma nie je platcom DPH 
                               - Michal Šimko, Milhostov – cena   99,9 €/ks, bez DPH 



Po búrlivej diskusii bola vybratá ponuka s najnižšou sumou – fy MINEX, Zemplínska Teplica, s tým že bude 
zabezpečená medzioperačná kontrola a v cene je dodávka na miesto – KD Nový Ruskov. 
  
68 Navrhovateľ:     Ferkanin 

  
Hvasta Loča Štefanko 

Jaroslav 
Štefanko 
Jozef 

Štefanko 
Juraj 

Švec 
  

Zodpovedný: Ing. Borovský 
Ján 

za x x x x x x x 

Termín:   proti               
Podpis starostu   zdržal sa               
OZ odsúhlasilo dodávku stolov fy MINEX v konečnej cene 78.-€/kus za daných technických podmienok. 
  
-         bilboardy – starosta obce predložil žiadosť fy PASTEL o odsúhlasenie prenájmu miesta pre bilboard 
Spotrebného družstva COOP Jednoty Nitra, ktorej je vlastníkom, v hodnote 200 - 250 €. Zároveň starosta 
požiadal o prijatie stanoviska pre ostatné bilboardy a zároveň zaujatie stanoviska ku kroku fy DANER, ktorý 
posunul bilboard na susedný pozemok s tým, že na pozemku Obce Nový Ruskov spílil agát o priemere cca 25 
cm, aby zabezpečil výhľad na svoj bilboard. Po dlhšej diskusii bol nájom odsúhlasený v sume 250.- €/ročne. 
69 Navrhovateľ:     Ferkanin 

  
Hvasta Loča Štefanko 

Jaroslav 
Štefanko 
Jozef 

Štefanko 
Juraj 

Švec 
  

Zodpovedný: Ing. Borovský 
Ján 

za x x x x x x x 

Termín:   proti               
Podpis starostu   zdržal sa               
OZ schvaľuje ročný nájom pre fy PASTEL v sume 250.-€/rok. 
  
-         žiadosť Jaroslava Štefanka – starosta obce predniesol žiadosť Jaroslava Štefanka o súhlas na zápis 
geometrického plánu pre budúce majetkoprávne vysporiadanie pozemku. 
-           
70 Navrhovateľ:     Ferkanin 

  
Hvasta Loča Štefanko 

Jaroslav 
Štefanko 
Jozef 

Štefanko 
Juraj 

Švec 
  

Zodpovedný: Ing. Borovský 
Ján 

za x x x   x x x 

Termín:   proti               
Podpis starostu   zdržal sa       x       
OZ súhlasí so zápisom geometrckého plánu do katastra nehnuteľností, ktorý máslúžiť pre budúce majetko – 
právne vysporiadanie pozemku. 
  
-         Odsúhlasenie ZoD Obec Nový Ruskov- Ing. Sáblík – starosta obce oboznámil prítomných s problémami 
s Ing. Sáblíkom vo veci vyrovnania penále za nevčasné dodanie projektovej dokumentácie na stavbu KD. Ing. 
Sáblík sa dostavil na obecný úrad dňa 28.12.2011 s cieľom dohodnúť postup vysporiadania udaných pohľadávok 
v celkovej výške 5725,71 € penále a 2630 € refaktúrácia profesných projektov. Po dlhšom vyjasňovaní bolo 
dohodnuté nasledovné. Hodnota 2630.- € sa vysporiada protifaktúrou za naviac práce, ktoré Ing. Sáblík vykonal – 
štúdia DS Malý Ruskov, štúdia rekonštrukcie budovy obecného úradu Nový Ruskov, porealizačné zameranie a 
autorský dozor pri rekonštrukcii KD Nový Ruskov. Čiastka 5725,71 € po návrhu Ing. Sáblíka sa vysporiada 
dodávkou realizačnej dokumentácie na výstavbu DS Malý Ruskov a realizačnej dokumentácie na rekonštrukciu 
budovy OcÚ Nový Ruskov, vrátane kompletných profesíí v termíne do 31.07.2012. 
Po dlhosiahlej diskusii a vyjasňovaní otázok poslancov i prítomnej verejnosti obecné zastupiteľstvo odsúhlasilo 
návrh zmluvy medzi Obcou Nový Ruskov a Ing. Sáblíkom. 
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Hvasta Loča Štefanko 

Jaroslav 
Štefanko 
Jozef 

Štefanko 
Juraj 

Švec 
  

Zodpovedný: Ing. Borovský 
Ján 

za x x x   x x x 

Termín:   proti               
Podpis starostu   zdržal sa       x       
OZ odsúhlasilo návrh zmluvy na dodávku projektovej dokumentácie medzi Obcou Nový Ruskov a Ing Sáblíkom s 
tým, týmto spôsobom dôjde k vyrovnaniu pohľadávok medzi týmito subjektami. 
  
  
7./ Zhodnotenie roku 2011 – starosta obce zhodnotil priebeh roku 2011, ako veľmi náročný z dôvodu 
ukončovania fyzického i finančného vysporiadania rekonštrukcie KD. K dnešnému dňu KD je finačne 
vysporiadaný , čo sa týka fakturačnej hodnoty, DPH by sa malo vysporiadať v roku 2012. Koncom mesiaca 
december prišiel doklad o registrácií Obce Nový Ruskov pre vysporiadanie 95% z celkovej čiastky DPH. Zároveň 



je potrebné doplatiť naviac práce na KD v hodnote 2.000€ - splátkový kalendár február – máj 2012.     Prostriedky 
na výstavbu kanalizácie prišli koncom III. štvrťroka 2011. V pláne bolo realizovať východnú časť ul. Sv. Cyrila a 
Metoda od č.d. 18 po č.d. 1. Vzhľadom k tomu, že na tieto práce Správa ciest KSK nedala povolenie, cez dodatok 
k zmluve sa zmenil plán a zrealizovala sa trasa na ul. Lipovej. K dnešnému dňu sú všetky práce ukončené mimo 
skúšok tesnosti šácht. Nepodarila sa realizácia kolaudácie zrealizovanej kanalizačnej siete. I keď k dnešnému 
dňu je oficiálne napojených na kanalizáciu 7 domácnosti. 
Uvedené zobrali poslanci na vedomie. 
  
8./ Rôzne – starosta obce predniesol návrh Ing. Leškaniča Jaroslava „na prehodnotenie zámeru výrubu stromov v 
intraviláne obce“. Ing. Leškanič písomne predložil nasledovný dokument: 
Zámer: 
            V súvislosti so sústavnými problémami ohľadom líp vysadených v bezprostrednej blízkosti chodníkov, 
dôsledkom čoho dochádza k dvíhaniu asfaltového povrchu koreňmi ako aj narúšaniu oplotení domov, starosta 
obce navrhol možnosť jednotnej úpravy stromov zrezať na výšku 2,5 m, prípadne začať obmenu za iné stromy, 
ktoré namajú vysoký vzrast a zabezpečia potrebnú dekoračnú funkciu. Po krátkej diskusii bolo dojednaé, že je 
potrebné vybrať vhodnú drevinu a začať s jej výsadbou z juhozápadnej strany – poslanci zobrali uvedené na 
vedomie. - citát z prejednavania danej problematiky zo 6.11.2011. 
  
Návrh na prehodnotenie zámeru výrubu stromov v intraviláne obce – návrh Ing. Leškaniča 
            Dôvody, ktoré boli uvedené pri prejednávaní zámeru nie sú opodstatnené. Ku dvíhaniu asfaltového 
povrchu koreňmi ako aj narúšaniu oplotení domov určite nedochádza na západnej strane, kde výkop kanalizácie 
spoľahlivo prerušil všetky korene smerujúce k chodníku. Určite nič nevyrieši ani výrub, ani “jednotná úprava” 
zrezanie korún. 
Navrhujem doplniť novou výsadbou tie časti, kde boli z nejakého dôvodu odstránené. Na výsadbu by mali byť 
použité pôvodné druhy stromov. Existujúce stromy navrhujem nechať v pôvodnom stave, pretože stromy neplnia 
len dekoračnú funkciu a zrezanie korún by určite nezvýšilo ani ich dekoračnú hodnotu. 
            K porušeniu asfaltu dochádza na Lipovej ulici, tam, ale príčinou nie sú stromy, ale chodník, kde pred 20 
rokmi na 40 ročný rozpadnutý chodník bola priadaná vrstva obaľovaného asfaltu na niektorých miestach v hrúbke 
len 1 cm. Výrub stromov ani zrezanie korún neodstráni tieto narušenia. Potrebné je opraviť chodník. 
            Starosta obce sa spýtal Ing. Leškaniča, ktorý sa zúčastnil daného zasadnutia, kde vyčítal, že na západnej 
strane dochádza k dvíhaniu chodníka koreňmi stromov. Na to sa Ing. Leškanič spýtal , kde k tomu dochádza. 
Starosta obce odpovedal, že mimo Lipovej ulice je to na chodníku z východnej strany od Baru u Smeja prakticky 
po koniec ulice Sv. Cyrila a Metoda. Napr. pri dome č. 34, 35,42 a ďalších. Juhozápadná strana bola spomínaná 
z toho dôvodu, že v tejto časti nie sú už žiadne stromy, čiže tu môžme začať s novou výsadbou napr. javorov 
vyšľachtených pre tento účel – netvoria veľkú korunu a nemajú veľmi rozvetvený koreňový systém. Lipy sú 
mohutné stromy s mohutnou korunou I koreňovým systémom a preto na výsadbu v blízkosti miestnych 
komunikácií sa nehodia. Návrh, ktorý bol predložený dňa 6.11.2011 nie je uznesením, len naznačuje možný 
postup dlhodobého procesu riešenia danej problematiky.             
  
V ďalšom starosta obce predniesol žiadosť Vladimíra Eperjšiho na „predaj futbalového hráča“. Po krátkej diskusii 
prítomní doporučili danú záležitosť odstúpiť Obecnému futbalovému klubu, pretože v danej transakcii - “kúpa 
hráča” obec ako subjekt oficiálne nefigurovala. 
  
  
9./ Diskusia – vystúpil p. Milan Bodnár a sťažoval sa na smrad s priekopy, ktorá vychádza na povrch pri č.d. 147. 
Je zrejmé ,povedal p. Bodnár, že do dažďovej kanalizácie vypúšťajú občania obce splašky. Táto situácia trvá už 
dlhší čas, čo je zrejmé aj z toho, že voda v tejto priekope bola aj počas suchého leta a priekopa je zanášaná 
zvyškami zo splaškov. Preto žiada prijať potrebné opatrenia na odstránenie tohto javu, napr. dať potrubie po 
vstup do čerpačky a tým zakryť danú priekopu . Starosta obce povedal, že v prvom rade je potrebné zistiť 
pôvodcov tejto činnosti. Priekopa patrí Správe ciest KSK a teda všetky zásahy bude nutné konzultovať s nimi. 
Obecný úrad sa pokúsi poriešiť zakrytie priekopy, ale v prípade, že nebudú odstránení pôvodcovia, zápach sa 
môže šíriť aj v tomto prípade. 
  
10./ Záver - keďže zo strany poslancov neboli podané žiadne pripomienky, starosta poďakoval prítomným za 
účasť a zasadnutie ukončil. 
  
  
Overovatelia zápisnice. 
  
  
Štefanko Jaroslav - ….......................................... 
  
Štefanko Jozef - …................................... 

 


